
 

 

Referat fra generalforsamling i Rytmekoret i Slagelse torsdag den 25.2.16. 

 

1. Lene Lykke valgt som dirigent, og hun bestred opgaven kompetent og effektivt 

2. Formandens beretning. Per berettede om Carpenters år - et år med dejligt glade melodier fremført 

uden noder ( Marie Louises fortjeneste)og med flot hjælp til koncerterne fra Marie Louises bror på 

bas. Få, men flotte koncerter, specielt i Musikhuset i Slagelse, hvor der var fuldt hus.  Udover 

Musikhuset, koncerter i Tivoli, Frederikssund og Nørrevangskirken. Den siddende bestyrelse har 

forsøgt nye veje med et medarbejdende kor, fx nedsat forskellige arbejdende udvalg som 

arrangementudvalg og festudvalg .  Rytmekoret og Twice a month er blevet sunget godt sammen, 

og da vi nu er omkring 60 kormedlemmer, er der stop for nye medlemmer — dog er der en ret stor 

kattelem åben for mandlige bas- og tenor-stemmer. Nu mener Per, at der skal nye fok til i 

bestyrelsen og trækker sig derfor i dag. Claes holder afskedtale/takketale, og vi har alle været glade 

for Per som formand.. Det kommende år overlader Per til den nye bestyrelse. 

3. Korlederens beretning udgår pga sygdom 

4. Jens forelægger regnskabet og forsamlingen godkender. Kort fortalt har vi mange penge, og der 

kommer en snak med forskellige forslag, hvad de kan bruges til. Nævnt i flæng: Kurser til korleder, 

bonus til korleder, udflugter, fælles tilmelding til kor-72-arrangementer, fortsat dage med køb af 

inspiration udefra. 

5. Kontingent fortsætter uændret. 

6. Ingen indkomne forslag 

7. Valg. Per trækker sig, og Mariann trækker sig. Vi takker også Mariann for en stor indsats. Heldigvis 

meldte der sig straks 2 nye kandidater til bestyrelsen, nemlig Pia Hinsby og Helle Hardis, og de er nu 

valgt ind i bestyrelsen. Bestyrelsen konstituerer sig selv. 1, suppleant Susanne Petersen er genvalgt, 

det samme er revisorsuppleant Sonja Poulsen. 

 

Vi havde en hyggelig aften og fik heldigvis også sunget et par sange. 

 

Ref: Annette Stærke 

 


